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Protokół posiedzenia nr 54/2021 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 6 grudnia  2021r., tryb hybrydowy, od godz. 16.00 do 17.00 

Skład komisji - 4 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 4 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

-     Burmistrz Miasta –  Ryszard Niedziółka  

-     Skarbnik Miasta  –  Kamila Wybraniec 
 

Ad. pkt 1 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Marian Toruński, 

który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2 

Następnie przewodniczący obrad  przedstawił poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Opinia projektu uchwały w sprawie: 
3.1 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2002-2033.   
3.2 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021.   
4. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

do którego nie zgłoszono zmian i który komisja przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad. pkt.3 Opinia projektów uchwał 
 

3.1 
Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka i Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówili projekt uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2002-2033.  

Radna Zofia Waszkiewicz zapytała o wskaźnik maksymalnego zadłużenia. 
Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec poinformowała, że do prognozowania WPF przyjęto 7 letni 

wskaźnik zadłużenia. Wskaźnik wynosi ok 6% przy przeliczeniu na 7 lat. Wyliczony na podstawie 
dochodów i wydatków bieżących. 

Komisja przy udziale 4 członków obecnych w głosowaniu: 2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, o głosów 
„wstrzymujących się” -  nie wyraziła opinii, gdyż głosowanie nie dało rozstrzygnięcia.  

3.2  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka i Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówili projekt uchwały w 
sprawie 

Radny Rafał Rypina zapytał: Kiedy wpłynie 4 mln 100 i czy rada będzie miała wpływ na wykorzystanie 
tych środków? 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec poinformowała, że wolne środki pojawią się po zakończeniu roku 

obrachunkowego. 
Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka stwierdził, że nie chciałby aby ktoś traktował ten budżet jako 

niedopięty. To jest budżet ostateczny. Od zamknięcia roku zależy ile tych środków się pojawi. Budżet 
jest ostateczny i to podlega ocenie. Subwencja natomiast wpłynie na poprawę sytuacji miasta i tak 

będzie rozpatrywana.  

Komisja przy udziale 4 członków obecnych w głosowaniu: 2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, o głosów 
„wstrzymujących się” -  nie wyraziła opinii, gdyż głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 
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Ad. pkt 4.Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

Radni nie zgłosili zapytań i wniosków. 

Ad. pkt 5. 
W związku z wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 

 

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej  w Kętrzynie 

Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

(-) Marian Henryk Toruński 

 

 


